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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

12.12.2024 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Helene, Hannah, Kasmira 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt.  

2. Valg af ordstyrer 

 

Birgitte 

3. Besøg af læse- og matema-

tikvejleder. Gennemgang af 

data og oplæg om fagkonfe-

rencer. 

(60 min.) 

 

Theresa, Linda 

Linda og Theresa gennemgik vores fagkonferencer i dansk 

og matematik.  

Drøftelse af data.  

Præsentation af det lærende klasseværelse.  

 

Matematikkonferencerne vil ændre form, nu hvor Theresa er 

blevet matematikvejleder. Bestyrelsen ønsker at få en præ-

sentation af, hvordan vores matematikkonferencer udvikler 

sig.  

4. Elevrådet netop nu 

(10 min.) 

 

Elevrådet var ikke repræsenteret, så punktet udgik. 

5. Tema fra Aftale om folke-

skolens kvalitetsprogram 

”Mulighed for karakterer på 

6. og 7. klassetrin” 

-Drøftelse og kvalificering af 

formanden inden fællesfor-

mandsmødet i januar. 

(15 min.) 

 

Maria, Troels 

 

Input til januarmødet i SIM-netværket, hvor formænd og le-

delser deltager.  

 

Der gives mulighed for at give karakterer i 6. og 7.klasse.  

På SIM håber vi, at vi i SIM-netværket kan nå til enighed, så 

det bliver det samme på alle fem skoler.  

 

Maria fremlagde lærernes drøftelser om karaktergivning i 6.-

7.klasse. Personalet på SIM er enige om, at de ikke synes, at 

der skal gives karakterer før i 8.klasse, hvor det er obligato-

risk.  

 

Forældrene i bestyrelsen er enige om, at der er rigeligt med 

tal i skolen, og de anbefaler derfor ikke karaktergivning før 

8.klasse.  

Det kan ind imellem tilbydes til de elever, som ønsker dette 

fra 7. klasse. For nogle kan det være en måde stille og roligt 

at vænne sig til at få karakterer. 

Alt for mange børn og unge bliver stressede af at skulle opnå 
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bestemte karakterer, og det er forkert at sætte dem i den situ-

ation tidligere end nu.  

 

 

Andre forslag til drøftelse på formandsmødet:  

Kunne det lade sig gøre at lave mere, hvor elever og forældre 

mødes på SIM, inden eleverne starter her?  

 

Kan vi fange nogle ”kritiske” forældre tidligere, så vi får ud-

ryddet evt. misforståelser?  

Ville det gøre en forskel, hvis Troels og Line deltog i foræl-

dremøder på 4.årgang? Det blev også nævnt, at forældremø-

der i fødeskoler kunne afholdes på SIM. Det kunne være en 

måde at tiltrække forældrene og herved fremvise skolen. 

 

 

Praksisfaglighed på skolerne 

 

 

6. Høringssvar ”Folkeskolens 

kvalitetsprogram i Heden-

sted Kommune” 

(25 min.) 

Se bilag fremsendt i særskilt 

mail. 

 

Line, Troels 

 

Noter til høringssvar:  

 

• Godt at få bundet erhvervsklasse og juniormesterlære 

sammen. Det giver en tildeling til vores velfunge-

rende erhvervsklasse, hvilket er helt retfærdigt.  

• Faglokaler 

• Økonomiske konsekvenser – selvom det samlede sy-

stem er tilført flere ressourcer, ser det ud til, at vi på 

SIM får tilført færre midler. Vi falder ca. ½lærerstil-

ling, hvis vi bruger 2022-tallene.  

• Bruges nogle af ”vores” timebankstimer til at lukke 

hullet i indskolingen? Fjerner vi noget fra SIM, som i 

stedet lander på fødeskolerne? Får vi en dårligere til-

deling på SIM, fordi vi giver til indskolingen? 

• Fagligt løft af de 10% fagligt svageste elever 

• Linjefagsdækning. Hvor få lærere kan en udskolings-

skole klare sig med?  

• Kommer der magre år de kommende år, indtil vi ram-

mer fuld indfasning? Risikerer vi at skulle spare 

yderligere i de kommende år, som vi ikke kan se i tal-

lene, vi nu er præsenteret for?  

7. Økonomi (Forventet regn-

skab 2024) 

(5 min.) 

Troels, 

Vi har et mindreforbrug på drift men et overforbrug på løn.  

Samlet er forventningen, at vi kommer ud af 2024 med et 

samlet overskud på ca. 200.000kr.  

8. Godkendelse af princip for 

skolerejser 

(5 min.) 

Se bilag 

Troels, 

Personalet bakker op om det princip, de er præsenteret for.  

 

Derfor er princippet for skolerejser godkendt og lægges på 

hjemmesiden.  

9. Eventuelt  
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